
 



Even bijpraten 

Recente informatie uit onze vier gemeenten 
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De Bloemendaalse raad heeft een belangrijke 
stap gezet in de ontwikkeling van een bouw-
project in Vogelenzang, namelijk de vaststel-
ling van het ruimtelijk programma van eisen, 
op weg naar het definitief bestemmingsplan. 
Uiteindelijk moeten er 72 woningen worden ge-
realiseerd, in meerdere segmenten.  
 
Het unieke van dit project is dat dit vanaf de 
prille aanvang is bedacht door een platform 
van inwoners van deze dorpskern. Samen met 
het CDA heeft de PvdA in feite aan de wieg 
gestaan van dit project, betiteld als “Vitaal Vo-
gelenzang”. In intensief overleg met de inwo-
ners is besproken welke ideeën er leven om 
vergrijzing en teruglopende maatschappelijke 
voorzieningen tegen te gaan.  
Bovendien kon de ruimtelijke kwaliteit ook wel 
een zetje gebruiken, iets wat als “laaghangend 
fruit” snel ter hand kon worden genomen. 
 
Echter, aan het project kleeft wat PvdA-fractie 
betreft ook een minpuntje: sociale woningbouw 
wordt op uitdrukkelijke wens van het inwoners-
platform niet gerealiseerd. Volgens de inwo-
ners heeft Vogelenzang meer dan voldoende 
woningen in de sociale huursector. Daarnaast 
speelden enkele negatieve ervaringen met 
huurders een rol. Uiteraard hebben wij ons hier 
fel tegen verzet, hetgeen uitmondde in onze te-
genstem bij de vaststelling van het totaalplan. 
 
Deze keer heeft de PvdA er voor gekozen om 
zijn zegen te geven aan het plan. In combinatie 
met indiening van een -door de meerderheid 
van de raad aanvaard- amendement om het 
volle bedrag van de afkoopsom in het Fonds 
sociale woningbouw te storten.  
 

Het aantal coronabesmettingen in de regio 

Kennemerland loopt op, reden waarom de Vei-

ligheidsregio extra maatregelen kan nemen. 

 

Op voorstel van PvdA, Groen Links en VVD 

heeft de gemeenteraad unaniem ingestemd 

met een motie waarmee de burgemeester na-

drukkelijk verzocht wordt om de raad binnen 

tien uur te informeren als er verdere nood-

maatregelen worden genomen en de raad 

vooraf te betrekken als het niet om spoedei-

sende zaken gaat. Binnenlands Bestuur heeft 

aandacht besteed aan deze motie en een aan-

tal andere gemeenten heeft het voorbeeld van 

Haarlem inmiddels gevolgd. 

 

Verder: 

• Haarlem krijgt van het Rijk 7,6 miljoen om 

sneller te kunnen beginnen met de bouw van 

zo’n 3.800 woningen rond de Europaweg in 

Schalkwijk; 

• een teleurgestelde reactie van PvdA wethou-

der Floor Roduner op de miljoenennota  

• nam de PvdA het initiatief om bij motie het 

college te vragen een halt toe te roepen aan 

her zomerijs en -schaatsen bij de IJsbaan;  

• is er voortgang in de uitvoering van de PvdA 

motie zon op het dak van Haarlem Centraal; 

• lijkt de Schoterbrug toch eindelijk af te ko-

men; lees de blog van Ienke Verhoeff en  

• heeft de PvdA Haarlem voor de commissie 

Beheer een werkbezoek georganiseerd aan de 

AEB, het Afvalverwerkingsbedrijf Amsterdam, 

om zich te informeren over de mogelijkheden 

van nascheiding van afvalstromen. 

 

file:///C:/Users/Eigenaar/AppData/Local/Packages/Microsoft.MicrosoftEdge_8wekyb3d8bbwe/TempState/Downloads/-%2025.6%20Motie%20PvdA%20GLH%20VVD%20SP%20D66%20JouwHlm%20CDA%20Trots%20Hlm%20CU%20OPH%20Betrek%20zoveel%20als%20mogelijk%20de%20Raad,%20eer%20u%20verder%20gaat%20(1).pdf
https://www.binnenlandsbestuur.nl/bestuur-en-organisatie/nieuws/raad-haarlem-eist-plek-op-in-bestrijding.14542151.lynkx
https://www.nhnieuws.nl/nieuws/272792/haarlem-krijgt-76-miljoen-voor-groot-bouwplan-europaweg
http://www.lokaalbestuur.nl/lokaal_bestuur/artikel/t/weinig_voor_lokaal_in_de_miljoenennota_niet_onverwacht_toch_teleurstellend/bron/nieuwsbrief
file:///C:/Users/Eigenaar/AppData/Local/Packages/Microsoft.MicrosoftEdge_8wekyb3d8bbwe/TempState/Downloads/-%2025.5%20Motie%20PvdA%20OPH%20AP%20GLH%20Met%20een%20duurzaam%20sportbeleid%20is%20Haarlem%20op%20een%20duurzame%20toekomst%20voorbereid%20(1).pdf
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/meer-manieren-vinden-om-zonne-energie-op-te-wekken-in-haarlem/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/de-schoterbrug-eindelijk-helemaal-af/
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Wat vind jij ervan?  
Mochten we je nou toch niet helemaal goed geïnformeerd hebben op deze wijze, dan 

kan je natuurlijk altijd even een kijkje nemen op onze website voor meer informatie. 

Deze website biedt extra informatie over o.a. de mensen achter de PvdA, de rode lij-

nen, de werkgroepen, het PvdA ombudsteam en de laatste info over de activiteiten!  

Ben je blij met de huidige vorderingen? Je kunt je steun tonen door een bedrag over 

te maken naar de vereniging. Met dit geld kunnen wij flyers en rozen kopen, leuke 

activiteiten organiseren en de vereniging nog mooier maken dan die al is! Je kan het 

overmaken op rekeningnummer NL47 RABO 0375 6116 30 ten name van PvdA 

Haarlem o.v.v. activiteiten- en campagnebudget. 

Op voorstel van D66 en met steun van de 

PvdA heeft zowel de raadscommissie samen-

leving als het college unaniem haar steun uit-

gesproken voor de campagne #500 kinderen.  

 

Naar aanleiding van de Rapportage Sociaal 

Domein 2019 heeft de PvdA haar zorgen geuit 

over de kansenongelijkheid bij kinderen in het 

onderwijs nu er nauwelijks gebruik wordt ge-

maakt van de minimaregeling voor huiswerk-

begeleiding. Desgevraagd zegde de wethou-

der toe om in overleg met de schoolbesturen te 

bezien welke mogelijkheden er zijn voor collec-

tieve vormen van aanvullende (huiswerk)bege-

leiding voor kinderen uit groep 7 en 8 van de 

basisschool. Verder is extra aandacht ge-

vraagd voor een eventuele toename van de 

schuldenproblematiek als gevolg van corona. 

Ten slotte vroeg de PvdA om een overzicht 

van de uitstroom uit de bijstand naar werk, ge-

relateerd aan leeftijd en uitkeringsduur. 

 

Eind dit jaar zal opnieuw een kledingcadeau-

kaart beschikbaar komen voor minimahuishou-

dens in Heemstede. En bewoners konden zich 

via het Digipanel tot 20 september uitspreken 

over een eventueel vuurwerkverbod.  

Leuk laatste nieuwtje is de oplevering van de 

Slottuin, de eerste volledig energieneutrale wijk 

van Heemstede, dankzij voormalig PvdA 

raadslid Johan Maas mét 22 huurwoningen! 

 

 

Een  dikke commissieagenda met de prioritei-

ten uit het coalitieakkoord. Waaronder een 

aantal PvdA punten zoals: 

• Spelregels Woningbouw met afspraken bij 

nieuwbouw als concurrentiebeding en woon-

plicht zodat starters niet naast het net blijven 

vissen omdat beleggers huizen opkopen. En 

de uitwerking van PvdA initiatief Fonds Sociale 

woningbouw om 30% Sociale nieuwbouw 

mede mogelijk te maken. 

• de kaders voor een Cultuurnota met beleid 

voor organisaties en kunst in de openbare 

ruimte. En voor accommodaties zoals Theater 

de Krocht en de diverse musea. Een prima 

aanzet, maar alles valt en staat straks natuur-

lijk met uitwerking en budget.  

 

Verder wordt deze maand gestart met maan-

delijkse wijkspreekuren, één van de PvdA pun-

ten uit het coalitieakkoord om te komen tot een 

andere bestuursstijl: bewoners actief  betrek-

ken door het raadhuis uit en de buurt in te 

gaan op zoek naar wat speelt.  

 

Een hot item tenslotte is de parkeerproblema-

tiek, lees hier meer over de beleidsvoorne-

mens van het college van burgemeester en 

wethouders. 

 

 

 

http://www.zuidkennemerland.pvda.nl/
https://www.heemstede.nl/actueel/enquete-over-viering-jaarwisseling-heemstede-via-digipanel
https://www.elanwonen.nl/aanbod/projecten/nieuwbouwprojecten/project/item/9
https://zandvoort.notubiz.nl/document/9163263/2/Bijlage%201-%20Nota%20spelregels%20en%20instrumenten%20voor%20realisatie%20sociale%20huur%20en%20betaalbare%20huur%20en%20koop
https://zandvoort.notubiz.nl/document/9043960/1/Bijlage%20Startnotitie%20Cultuurnota%20Zandvoort
https://www.zandvoort.nl/nieuws/2020/de-burgemeester-en-wethouders-nodigen-u-uit/
https://www.zandvoort.nl/nieuws/2020/de-burgemeester-en-wethouders-nodigen-u-uit/
https://zandvoort.pvda.nl/nieuws/parkeerproblematiek/


 

 

Even voorstellen 
Tijdens de digitale ALV van 23 september wordt voorgesteld om  

André Broekmans en Sam Meerhoff te benoemen als bestuursleden 

van de PvdA Zuid-Kennemerland 

 

 André Broekmans is in 2019 lid geworden van 

de PvdA na de overwinning van FvD in de verkie-

zingen voor de Provinciale Staten. Er zijn betere 

manieren om te reageren op onvrede in de sa-

menleving.  

 

Na ruim een jaar lidmaatschap van de PvdA en 

deelname aan de Werkgroep Zorg en Welzijn wil 

ik actiever worden voor de sociaaldemocratie.  

 

Gelijkwaardige kansen bieden om vooruit te ko-

men, het tegengaan van de tweedeling in de 

maatschappij en internationale samenwerking zijn 

voor mij leidende principes.  

 

Mijn professionele carrière ben ik begonnen als 

internist in het huidige Leids Universitair Centrum, 

waarna ik via de Nederlandse Hartstichting als 

hoofd Medische Zaken de stap maakte naar het Ministerie van VWS.  

 

Ruim 10 jaar ben ik daar directeur geweest van het College ter Beoordeling van Geneesmid-

delen. Vervolgens heb ik leidinggevende posities gehad bij Organon en MSD. De laatste ja-

ren werkte ik als adviseur geneesmiddelen voor zowel private en publieke organisaties.  

 

Op het ogenblik ben ik voorzitter van de Stichting UCAB (Utrecht Centre for Affordable Bio-

therapeutics), die actief is om biotechnologische geneesmiddelen voor een aanvaardbare 

prijs beschikbaar te maken in lage- en middeninkomenslanden. In Haarlem ben ik bestuurslid 

van de Vogelwerkgroep Zuid-Kennemerland. 



Mijn naam is Sam Meerhoff. Ik ben 32 jaar en 

woon in Heemstede. Ik ben graag maatschappe-

lijk betrokken en actief. Dit past goed bij mijn 

achtergrond als docent maatschappijleer en 

maatschappijwetenschappen en bij mijn acade-

mische achtergrond als socioloog. 

 

Ik ben nu twee jaar lid van de partij en het afge-

lopen jaar ben ik met name bezig geweest met 

jongerenparticipatie. Binnen onze afdeling 

voelde ik me snel thuis. Er wordt hard gewerkt 

door veel actieve (bestuurs)leden en ik wil daar 

graag een bijdrage aan leveren.  

 

Als ik als algemeen lid zou worden toegelaten 

tot het bestuur van de PvdA Zuid-Kennemer-

land, dan zou ik me graag inzetten voor jonge-

ren, nieuwe (niet-per-se-jonge) leden en voor 

een soepele samenwerking tussen het bestuur en de Heemsteedse PvdA.  

 

Van onze leden vraag ik hun vertrouwen om me toe te laten tot het bestuur van PvdA Zuid-

Kennemerland. Vanzelfsprekend licht ik mijn aspiratie nog graag verder toe. 

Activiteiten en oproepen 
 

Fietstocht “Haarlem en water” met Dorette Corbey 

Terugblik  
Op 5 september jl. organiseerde Dorettte Corbey, namens de PvdA gekozen als bestuurder 

van het Hoogheemraadschap van Rijnland, een fietstocht voor leden en belangstellenden 

van de PvdA Zuid-Kennemerland rond het thema droge voeten en schoon water.  

Zo’n twintig mensen deden mee. Op de website vind je het verslag van deze activiteit. 

In het voorjaar van 2021 wordt een vervolg gepland. Dus houd de agenda in de gaten. 

 

Algemene Ledenvergadering  

Wat gaan we doen?  
Op 23 september om 20:00 uur is de eerstvolgende Algemene Ledenvergadering gepland. 

Als gevolg van de coronamaatregelen helaas weer digitaal. De agenda en vergaderstukken 

zijn vorige week verstuurd aan alle leden met een bekend mailadres. We praten onder meer 

over de werkzaamheden in het kader van de voorbereiding van de gemeenteraadsverkiezin-

gen op 16 maart 2022.  

 

Wie is de contactpersoon? 
Timo Haver, secretaris van de PvdA Zuid-Kennemerland. 

https://zuidkennemerland.pvda.nl/nieuws/een-fietstocht-met-een-verhaal/
https://zuidkennemerland.pvda.nl/wieiswie/timo-haver/


 

‘HAARfijn’ debatreeks van, door en met Rooie Vrouwen 

Wat gaan we doen?  
Onder de werktitel HAARfijn organiseren de Rooie Vrouwen van PvdA Zuid-Kennemerland 

samen met De Pletterij een debatreeks over de positie van de vrouw met: 

• een brede inhoudelijke, politieke en maatschappelijke discussie over de economische, poli-

tieke en persoonlijke positie van vrouwen; 

• betrokkenheid vanuit vrouwenorganisaties en politieke partijen uit de regio  

• pittige discussie, waarin tegenspraak niet uit de weg wordt gegaan;  

• focus op concrete activiteiten en beleid om de positie van vrouwen te verbeteren 

Per thema wordt een inleider, coreferent en discussieleider gezocht. Het lijkt ons leuk als 

vrouwelijke PvdA raadsleden die laatste rol op zich willen nemen. 

 

Wanneer is het? 
De bijeenkomsten zullen plaatsvinden in De Pletterij (Lange Herenvest 122, Haarlem) op 20 
oktober, 17 november en 15 december van 20:00-21:30 uur in aanwezigheid van maximaal 
15 belangstellenden en worden live gestreamd. 
 
De eerste bijeenkomst vindt plaats op dinsdag 20 oktober met een inleiding van  
Pearl Dykstra, hoogleraar empirische sociologie aan de Erasmus Universiteit Rotterdam over 
de economische positie van vrouwen in Nederland in internationaal perspectief. Daarbij zal 
ze ook specifiek ingaan op (het belang van) kinderopvang.  
Dilia Leitner, Haarlems gemeenteraadslid voor D66, zal als referent de inzichten voorzien 
van een plaatselijk politieke context. De bijeenkomst zal worden geleid door Erica Bastiaans, 
voorzitter van de PvdA afdeling Zuid-Kennemerland.Kaarten voor het bijwonen van deze bij-
eenkomst (kosten 1,5 tot 3 euro) zijn te bestellen via  de Pletterij. Vind je het leuker om het 
debat via de livestream te volgen meld dat dan bij Barbara. 

 

Wie is de contactpersoon? 
Wil je meedoen of heb je een suggestie voor een interessant onderwerp?  

Mail Barbara van Balen. 

 

Poltiek café over de wooncrisis in Zuid-Kennemerland 

Wat gaan we doen?  
De peperdure woningen en ellenlange wachttijden in Zuid-Kennemerland zorgen ervoor dat 

steeds meer starters de regio worden uitgedrukt en dat er meer mensen economisch dakloos 

zijn. De wooncrisis wordt door bijna niemand meer als probleem ontkend, maar de oplossin-

gen worden betwist en zijn tot nu toe onvoldoende. Toch gebeurt er van alles op lokaal, regi-

onaal en landelijk niveau. Daar moeten we het over hebben en daarom organiseert de PvdA 

werkgroep wonen & ruimte een politiek café over de wooncrisis, met medewerking van wet-

houder Floor Roduner en vertegenwoordigers van jongeren die zoeken naar woonruimte. 

Het definitieve programma volgt snel en wordt zodra alle inleiders bekend zijn gepubliceerd 

op de websites van de PvdA Zuid-Kennemerland en De Pletterij.  

Wanneer is het? 
Op 21 oktober om 19.30 uur tot 21:00 uur in de Pletterij (en digitaal), 

In de Pletterij is vanwege de coronamaatregelen een beperkt aantal plaatsen beschikbaar 

https://www.knaw.nl/nl/leden/leden/6070
https://haarlem.d66.nl/mensen/dilia-leitner/
https://www.pletterij.nl/event/20-okt-20-debatserie-haarfijn-1-3-over-de-economische-positie-van-de-vrouw/
mailto:barbara@barbaravanbalen.nl


waardoor dit een grotendeels digitaal café wordt, met een livestream. Ben jij er graag bij? 

Meld je je dan alvast aan via een e-mail naar dionheinis@live.com. Geef daarbij aan of je bij 

het evenement aanwezig wil zijn of een herinnering voor de livestream wilt ontvangen. 

Wie is de contactpersoon? 
Dion Heinis, coördinator PvdA werkgroep wonen & ruimte. 

 

       Vragen of Zorgen? Mail/bel het ombudsteam! 

  Loop je vast in het contact met de overheid of andere   

  instellingen? Weet je niet precies waar je terecht moet zijn voor advies, 

  hulp of informatie. Dan kan het Ombudsteam wellicht helpen!  

  Het PvdA Ombudsteam is er voor iedereen uit Bloemendaal, Haarlem, 

  Heemstede en Zandvoort, of u je nou lid bent van de PvdA of niet.  

  Je kunt mailen naar: ombudsteam@pvdahaarlem.nl of bellen met 06 - 

  8214 6612. In reactie daarop wordt je uitgenodigd voor een gesprek in 

  ons clubhuis aan de Truus Oversteegenstraat 169 in Haarlem. 

 

  Overige informatie 

  Heb je suggesties voor een volgende nieuwsbrief? 
  Lever kopij uiterlijk de 25e van de maand aan bij cobykroon@outlook.com. 
 
 

 

mailto:dionheinis@live.com
mailto:cobykroon@outlook.com

